
Socialudvalget

Til: Social- og boligministeren

Dato: 8. maj 2024

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SOU alm. del

Spørgsmål 480
Mener ministeren, at det udmøntede beløb fra ansøgningspuljen til ekstra hjælp til kom-
muner med mange børnesager, der blev afsat med Børnene Først-aftalen, er tilstrække-
ligt i forhold til at nedbringe sagsbehandlingstiderne i kommunerne, når der tages højde 
for, at der er tildelt støtte til 9 kommuner, mens over halvdelen af landets kommuner i 
en rundspørge fra DR svarer, at de har svært ved at overholde sagsbehandlingsfrister 
i deres familieafdelinger? Der henvises til udfordringerne med overholdelse af tidsfrister 
i børnesager, som beskrevet i artiklen ”Familier risikerer at blive ladt i stikken, mens 
halvdelen af landets kommuner kæmper med at overholde tidsfrister” på dr.dk den 2. april 
2024 samt SOU alm. del - endeligt svar på spørgsmål 391.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Theresa Berg Andersen (SF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på theresa.berg.andersen@ft.dk og til 
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Nanna W. Gotfredsen
formand
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